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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Már Matolcsy szerint is szégyenfolt az öntözés?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyar Nemzeti Bank elnökének a novekedes.hu portálon megjelent „Miért is ne lehetne 2030-ra
eltüntetnünk Magyarország szégyenfoltjait?” című írásában kitér mezőgazdasági témákra is:

„5. Miért is tűrjük, hogy Európa legtöbb befolyó vizével a legkisebb az öntözött mezőgazdasági
területünk? Aszály idején a GDP 0,5-1 százalékát veszítjük, jó időben a lehetséges termés 30-40
százalékát, mert nem öntözünk. Építsük meg a tervezett 100 öntözőtavat és a csatornákat: ha az
Árpádok idején működött, most miért nem?

(…)

7.  Ne  örüljünk  a  cukornak,  ne  higgyük  el,  hogy  jó  a  világ  2.-3.  legnagyobb  túlsúllyal  élő
nemzetének lenni. Legyen divat az egészséges életmód, a túlsúly megelőzése az állami és magán
egészségügyben egyaránt. Adót a cukorra!”

A szövegből  vegyük  ki  a  szokásos  Matolcsy-féle,  bugyuta  részeket,  de  a  felvetések  alapján
kérdezem Önt:

1. Érdemes Matolcsy György szavait megfogadni?

2. Hogyan kívánják 400 ezer hektárra növelni az öntözött terület nagyságát? (2017-ben vízjogilag
engedélyezett öntözési terület nagysága 197,8 ezer hektár, ebből öntözött terület 108,6 ezer hektár.) 

3. Tervezik-e a cukor megadóztatását? 

Budapest, 2019. október 18.
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Dr. Vadai Ágnes
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